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Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika ke 9.2.2011 klo 18.05 – 19.50

Paikka Ravintola Sohwin kabinetti, Vaasankatu 21, Jyväskylä

Läsnä Marju Reunanen, Miika Hämynen, Katri Simi, Marika Rauhamäki, Karim Aissa 
Baccouche, Annika Kauhanen, Hilla Kaipainen, Saara Määttänen (saapui kohdan 6. 
käsittelyn aikana, poistui kohdan 7. käsittelyn aikana) ja Katja Länsimäki

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche avasi kokouksen klo 18.05.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan.

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Marika Rauhamäki ja Miika 
Hämynen.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin sellaisenaan.

6. Ilmoitusasiat
Annika Kauhanen kävi sopovaliokunnan kokouksessa 20.1. Siellä käsiteltiin mm. 
1.8.2011 voimaan tulevaa opintotukiuudistusta:

• Asumislisäkuukausista tulee varsinaisia tukikuukausia, eli kesäinen 
kikkailumahdollisuus poistuu.

• Nykyinen vaatimus 4,8 op/kk on uudistuksen jälkeen 5 op/kk.
• Opintoja seurataan tarkemmin, joten tukien takaisin perimisestä tulee 

todennäköisempää.

Karim Aissa Baccouche huomautti, että ryhmävastaavien kokouksessa oli kritisoitu 
sitä, ettei opintotukimuutosta ole otettu esille. Vanhat opiskelijat eivät siis ole tietoisia 
uudistuksesta.

Annika Kauhanen jatkoi kertomalla, että tulevaisuudessa opintotuki myönnetään 
erikseen kandidaatin ja maisterin tutkintoihin. 

Karim Aissa Baccouche kommentoi, että kandidaatin tutkinnon suorittaminen 
kolmessa vuodessa ei ole käytännössä meille mahdollista, koska useimpien on käytävä 
vaihdossa ja jotkin kurssit järjestetään vain joka toinen vuosi.

Miika Hämynen huomautti, että eläköitymiset laitoksellamme vaikuttavat 
kurssitarjontaan siten, että puolen vuoden kursseja tulee olemaan enemmän tarjolla. 
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Hän huomautti myös uudistuksen sysäävän määräajassa valmistumattomat opiskelijat 
kunnan niskoille.

Todettiin, että tulee olemaan hankalaa suunnitella opintonsa niin, että kandin saa ulos 
kolmessa vuodessa. Vielä ei kuitenkaan tiedetä, onko kandidaatin tutkinnon pakko 
olla valmis ennen kuin saa opintotukea maisteriopintoihin.

Annika Kauhanen totesi, että uudistuksesta on päätetty viime kesänä. 
Opiskelijajärjestöt eivät ole aktiivisia kesäisin, joten asiasta ei ole oikein voitu älähtää. 
Lisäksi toivomus, että opintotuki sidottaisiin indeksiin, ei ollut mennyt läpi.

Karim Aissa Baccouche kertoi, että edustajiston toimesta eduskuntavaaliehdokkaita 
soitetaan läpi ja kysytään, haluavatko he sitoutua tukemaan esim. opintotuen indeksiin 
sitomista.

Seuraavaksi Annika Kauhanen ilmoitti, että 23.1. luistelutapahtumaan oli osallistunut 
4 ihmistä, ja jää oli ollut huonossa kunnossa.

27.1. oli liikuntavaliokunnan kokous, jossa Annika Kauhanen kävi.

8.2. oli ainejärjestöjen koulutuspäivä, jossa Annika Kauhanen kävi sopo-osiossa. 
Siellä oli käyty läpi opintotukiuudistus ja sopovastaavan toimenkuva.

7.2. Annika Kauhanen lähetti Astérixin listalle patisteluviestin, jotta saataisiin 
kerrankin ensi vuoden tuutorit valittua ajoissa, eikä Astérixin tarvitsisi taas kaivaa 
tuutor-ehdokkaita esiin. Hilla Kaipainen huomautti, että Taikussa on joka vuosi sama 
juttu.

Marika Rauhamäki ilmoitti olevansa hakemassa tuutoriksi.

Miika Hämynen ilmoitti käyneensä Järjestöklubilla 24.1. Siellä puheena olleita 
asioita:

• Mainostettiin Snow Daytä ja ARJ:tä (Amazing Race Jyväskylä).
• Ilokivi menee remonttiin 2015.
• Projektiavustuskriteerit: JYYltä voi saada rahaa, jos rekisteröityy.
• Yleisavustuksia pitää hakea maaliskuussa.
• Edarivaalit ovat tulossa.

Miika Hämynen kävi myös ainejärjestöjen koulutuspäivässä 8.2. tiedotusosiossa. 
Siellä käsiteltiin seuraavia asioita:

• Tiedotuksen työnjako.
• YK:ta koskevat viestit pitäisi saada YK:n listalle. 

Karim Aissa Baccouche huomautti, että Linkki oli kritisoinut sitä, ettei YK tavoita 
kaikkia jäseniään.

Kieli keskellä kaikkea –seminaari oli 9.2. Paikalla oli myös opiskelijaedustusta.
• Kielikampus (SOLKI, Kielten laitos, OKL ja Kielikeskus) esittäytyi.
• Puhumassa olivat myös rehtori Aino Sallinen ja opetusministeri Henna 

Virkkunen.
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• Kielikampuksen päämääränä on saada enemmän yhteistyötä toimijoiden 
välille.

• Lehtorit Jean-Michel Kalmbach ja Santiago de la Torre Moral olivat 
esittelemässä sähköiseen muotoon saatavia romaanisen filologian ja espanjan 
kielen kurssimateriaaleja, joita voi käyttää esim. taulutietokoneella.

o Jos rahaa riittää, kaikki romaanisen filologian pääaineopiskelijat 
voisivat saada ilmaiset taulutietokoneet. Käytännössä tuskin tapahtuu.

7.2. oli info käännösalasta. Paikalla oli 45 ihmistä, eli todella hyvin yleisöä. Infossa 
käsiteltiin mm. seuraavia asioita:

• Ammattiliittoon (KAJ) kannattaa liittyä.
• Freelancerin työ käytännössä.
• Itseään ei kannata myydä liian halvalla.

Karim Aissa Baccouche kertoi saaneensa vastauksen tilatiedusteluunsa. Meille oli 
ehdotettu ainejärjestötilan sijoitusta C-rakennukseen (P-rakennusta ei edes esitetty). 
Tuumittiin, että C-rakennuksessa olevalle ainejärjestötilalle ei välttämättä olisi 
käyttöä.

Miika Hämynen kertoi lehtori Jean-Michel Kalmbachin saaneen Palmes académiques 
–ritarikunnan ritarimerkin ansioistaan Ranskan kielen ja kulttuurin edistämiseksi 
Suomessa. Ranskan suurlähettiläs oli vieraillut laitoksella ojentamassa merkin. 
Annoimme Kalmbachille ansaitut aplodit, mutta toivomme, että laitos parantaisi 
tiedotustaan, eikä ulkoistaisi sitä Facebookiin. On tapahtunut aiemminkin, ettei 
opiskelijoille ole kerrottu, mitä laitoksella tapahtuu.

Miika Hämynen ilmoitti, että jos haluaa tulostaa pieniä määriä mainoksia, niitä voi 
tiedotussihteeriltä saada 30 kpl/5 € vahvalle paperille tulostettuna.

Hilla Kaipainen kävi Yhdistystoiminnan perusteet –tilaisuudessa 2.2.

Karim Aissa Baccouche toivotti kaikki tervetulleeksi edustajiston kokoukseen 10.2.

Koska Saara Määttäsellä oli kiire toisaalle, siirryimme tässä vaiheessa käsittelemään 
kohtia 9. ja 10.

9. Tulevat ja menneet tapahtumat
Astérixin ja La Stradan yhteinen rinnerieha. Saara Määttänen oli kuullut La Stradan 
entiseltä puheenjohtajalta Sandra Miettiseltä aiempina vuosina Laskiaisena pidetystä 
rinneriehasta. 

Mietittiin, että kuljettaisiin viime vuotisen Astérixin talviriehan tapaan rastien kautta 
Harjulle laskemaan mäkeä, ja sieltä saunomaan Kortepohjaan. Päätettiin pitää rieha 
maanantaina 21.2. Päätettiin myös, että jos sauna ei ole vapaa tuolloin, pidetään 
kuitenkin rieha mutta ei saunota.

Keskustelua aiheesta jatketaan sähköpostitse.

10. Ympäristöasiat
Saara Määttänen ilmoitti, että ympäristöopasta ei ole vielä kokonaan päivitetty.
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Miika Hämynen kritisoi JYYltä saamiaan turhia papereita.

Karim Aissa Baccouche huomautti, että Magna Cartan Pikku Britannia –bileissä oli 
käytetty ylen määrin kertakäyttöastioita.

7. YK-asiat
YK:n kokous pidettiin 19.1. Aiheena oli seuraavaa:

• Saara Määttänen valittiin hallitukseen La Stradan edustajaksi.
• Sitsit pidettiin 27.1.
• Tanssiaiset ovat 10.2. Harjoitukset pidettiin 5.2. Miika Hämynen totesi 

tanssimisen olleen mukavaa.
• Euroviisut ovat tulossa 23.3. Teemana on ”Kuninkaalliset.”
• Magna Cartan järjestämä alumnipäivä, jossa entiset opiskelijat kertovat, miten 

ovat työllistyneet. Päivään halutaan puhujia muistakin kielistä. Päivän 
järjestyminen tänä keväänä on kuitenkin epätodennäköistä kiireen vuoksi.

• Astérix on saanut Beaujolais Nouveau –avustuksen.
• Ennen sitsejä 26.1. oli merkkimyynti.
• YK hoitaa ainakin yhden ARJ-rasteista. Romanistit ovat olleet aktiivisia sekä 

osallistujina että järjestäjinä.
• Seuraava kokous pidetään 17.2. klo 18 Sohwin kabinetissa.

8. Tiliasiat
Päätettiin tehdä Ainejärjestö Astérix ry:n käytössä olevasta, mutta tällä hetkellä Anni 
Loukaskorven nimissä olevasta tilistä yhdistyksen nimissä oleva tili. Anni 
Loukaskorpi on tehnyt valtakirjan tilin käyttöoikeudesta nykyiselle 
vararahastonhoitajalle, Annika Kauhaselle, joka puolestaan on tehnyt valtakirjan tilin 
käyttöoikeudesta Hilla Kaipaiselle.

Ko. tilillä oleva varallisuus siirretään uudelle yhdistyksen nimissä olevalle tilille.

Päätettiin, että Ainejärjestö Astérix ry:n nimissä olevan tilin käyttöoikeudet ovat 
järjestön rahastonhoitajalla, joka tällä hetkellä on Hilla Kaipainen. Hän hoitaa tilin 
muutoksen yksityistilistä yhteisön tiliksi.

9. Tulevat ja menneet tapahtumat
Verenluovutussauna oli torstaina 27.1. Paikalla oli 18 henkilöä ja 10 pitsaa. Mukavaa 
oli ja sauna oli lämmin. Veripalvelun tarjoamien pitsojen ja JYY:n tarjoaman saunan 
ansiosta jäimme melkein voitolle.

Euroviisut. Marika Rauhamäki ryhtyy värväämään joukkuetta.

La Noche Española. Päiväksi päätettiin torstai 7.4. (Varapäiväksi 4.4.) 
• Ohjelmaksi mm. sangriaa, toroja, piñata ja tortilloja.
• Lyhty on varattava pian.
• Santiagolta on kysyttävä, tuleeko hän valvojaksi.
• Jos budjetti kestää, hankitaan härkä vartaassa grillattavaksi, kuten Miika 

Hämynen haaveili.
• Tapahtumajärkkätiimiä voi hyödyntää järjestelyissä.
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11. META (muut esille tulevat asiat)
Miika Hämynen diktatorisoi kaikki kielten opiskelijat YK:n sähköpostilistalle.

Jyytiset on mahdollista saada suoraan listalle.

12. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään ke 9.3. klo 16 Ilokivessä. Mukaan pyydetään joku sopo- tai 
kopo-ihminen.

13. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.50.

Vakuudeksi Jyväskylässä __.__. 2011 

Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche

Sihteeri Katja Länsimäki

Pöytäkirjantarkastajat Marika Rauhamäki Miika Hämynen

Liitteet Liite1 Esityslista
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